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Betre?: aanvraag subsidie onderhoud AED’s sportpark Groenendijkse Kampen 
 
 
Geacht college,  
 
Zoals u weet zijn wij met u als gemeente in gesprek over de toekomst rondom het sportpark 
aan de Groenendijkse Kampen. Een ambiKeus proces waar de betrokken sportverenigingen 
elkaar ook echt gevonden hebben.  
 
Tijdens het laatste ambtelijke overleg met de gemeente is vanuit de verenigingen de vraag 
gesteld of de gemeente Land van Cuijk een financiële bijdrage kan leveren voor de keuring en  
onderhoud van de AED’s op het sportpark aan die Groenendijkse Kampen. Zo’n 10 jaar 
geleden zijn die AED’s bij Civicum, JVC en SIOL geplaatst en er dient nu verplichte keuring en 
onderhoud plaats te vinden. De noodzaak hiervan en het belang van deze AED’s hoeven wij 
niet nader toe te lichten lijkt ons.  
 
Nu hebben wij zeer recent het antwoord vanuit de ambtelijke organisaKe gekregen dat 
vanwege het feit dat het subsidiebeleid nog niet geharmoniseerd is, hier vanuit de gemeente 
ook geen bijdrage voor mogelijk is. De mailwisseling in deze is als bijlage toegevoegd. Het is 
dus niet de inhoud van de vraag die maakt dat er afwijzend wordt gereageerd, sterker nog, 
men gee? aan dat het wel degelijk de bedoeling is om in de toekomst hier financiële 
ondersteuning voor aan te vragen.  
Vervolgens hebben wij de vraag gesteld, wanneer wij deze kosten zouden voorschieten, of 
we dan op het moment dat het nieuwe subsidiebeleid is vastgesteld alsnog voor deze kosten 
(deels) een vergoeding kunnen krijgen. Helaas was het antwoord hierop ook negaKef.  
 
Wij hebben zeer recent gelezen dat de wethouder financiën over 2022 een ‘bescheiden 
resultaat’ van 9,74 miljoen presenteerde en dat dit bedrag is toegevoegd aan de algemene 
reserve. Wij vragen als sportverenigingen een bijdrage aan die in het niet valt bij dit soort 
bedragen, in ieder geval kan de financiële dekking niet het grootste vraagstuk zijn in deze.   
 
 
 



Wij zouden het bijzonder waarderen als u als college onze vraag vooral vanuit de intenKe en 
de inhoud zou oppakken en niet direct zou pareren met te verwijzen naar interne procedures 
die doorlopen moeten worden waardoor er blijkbaar pas vanaf 2025 iets mogelijk zou zijn. 
Het lijkt ons duidelijk dat een betrouwbare inzet van een AED voor iedereen van belang is en 
dat we dit vraagstuk niet om deze reden kunnen doorschuiven naar medio 2025. Waar een 
wil is, is een weg, ook als de harmonisaKe nog niet helemaal is afgerond. Dat wij daarbij tot 
voor kort alKjd te horen hebben gekregen dat de harmonisaKe per 1 januari 2024 geregeld 
zou zijn en nu in de uitvoering nog een extra jaar gaat duren, is daarbij ook relevant naar 
onze mening, zeker als elke seconde telt. 
 
Wij zijn benieuwd naar uw reacKe en staan natuurlijk open om met u als bestuur hierover 
het overleg aan te gaan, maar hopen eigenlijk dat deze brief al voldoende duidelijk is.  
 
 
Met vriendelijke groet,  
 
 
 
 
De besturen van Civicum, JVC en SIOL.  
 
  



 
Van:  < @landvancuijk.nl> 
Verzonden: woensdag, juli 5, 2023 2:55 PM 
Aan: Bob Heijl <bob.heijl@gmail.com>; Bob.Heijl@jvccuijkbest.onmicrosoft.com <Bob.Heijl@jvccuijkbest.onmicrosoft.com> 
CC:  < @landvancuijk.nl> 
Onderwerp: RE: Vraag AED's 
  
Goedemiddag Bob,  
  
Dat begrijp ik volkomen. Het is van belang om de huidige AED’s te laten keuren. 
Helaas kunnen wij vanuit de gemeente niet met terugwerkende kracht de financiering regelen (zoals 
medegedeeld in mijn vorige mail). 
  
Met vriendelijke groet, 

Beleidsmedewerker Sociaal 
Team  Beleid Sociaal domein 
  

0485 - 85 31 27 

 

www.landvancuijk.nl 

  

  
Van: Bob Heijl <bob.heijl@gmail.com>  
Verzonden: woensdag 28 juni 2023 16:43 
Aan:  < @landvancuijk.nl>; Bob.Heijl@jvccuijkbest.onmicrosoft.com 
CC:  < @landvancuijk.nl> 
Onderwerp: Re: Vraag AED's  
  

  
…, 
  
Bedankt voor de reactie. Ik zal deze ook even delen binnen de Groenendijkse kampen (sportpark). De 
huidige apparaten zijn niet meer gekeurd of onderhouden. Als we hier nu iets mee doen. Kunnen we 
dan alsnog subsidie aanvragen.  Als er nu iets gebeurd en de apparaten werken niet voelt voor ons 
ook niet goed.  
  
Groet, 
Bob  
  
Verzonden vanuit Outlook voor iOS 

 
Van:  <@landvancuijk.nl> 
Verzonden: Wednesday, June 28, 2023 2:21:08 PM 
Aan: Bob.heijl@gmail.com <Bob.heijl@gmail.com>; Bob.Heijl@jvccuijkbest.onmicrosoft.com <Bob.H

 Let op: Deze mail komt van buiten de organisatie. Klik niet op links en open geen bijlages, tenzij 
je de afzender herkent en weet dat de link/bijlage veilig is. 



eijl@jvccuijkbest.onmicrosoft.com> 
CC: <@landvancuijk.nl> 
Onderwerp: Vraag AED's  
  
Beste Bob,  
  
Op dit moment hanteren wij de regelingen vanuit de voormalige gemeenten voor de subsidiëring, 
het onderhoud en de vervanging van de AED apparaten binnen het Land van Cuijk. 
In de voormalige gemeente Cuijk is er geen mogelijkheid tot subsidiëring van AED’S. In het verleden 
zijn er wel subsidies verstrekt vanuit de gelden die we hebben ontvangen vanuit de RAV (regionale 
ambulance voorziening). 
Deze gelden ontvangen we in 2023 en 2024 niet meer vanuit het RAV.  
  
We zijn momenteel bezig om tot een geharmoniseerde regeling voor de AED’s te komen. Subsidies 
volgens de nieuwe regelingen gaan vervolgens gelden vanaf januari 2025. 
Zodra hier meer over bekend is worden jullie hiervan op de hoogte gebracht.  
  
Met vriendelijke groet, 

 
Beleidsmedewerker Sociaal 
Team  Beleid Sociaal domein 
  

0485 - 85 31 27 

 

www.landvancuijk.nl 

  

  
 
 
 


